
Conferinta de presa Pandurii - Rapid
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Giulestenii , sustin astazi , ultima conferinta de presa a turului de campionat ,
premergatoare meciului cu Pandurii Targu Jiu , ultimul din acest tur de campionat.

  

                                          

  

         

  

  

La conferinta au fost prezenti , Danut Perja si  Marian Rada .

  

  

Marian Rada : " Au ramas 18 jucatori ,cei ce vor face deplasarea la Tg-Jiu. Lotul trebuie
sa aiba , maxim 25-26 jucatori. In iarna vor fi 2 turnee. Nu sunt perfectate 100% . Sunt 3
puncte importante , ce ne pot mentine in lupta pentru salvare . Nu s-a stabilit daca va fi
ultimul meci al meu pe banca. Important e sa facem ceva sa trecem peste momentul
acesta greu. "
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Danut Perja : " Vreau sa va spun un punct de vedere din partea clubului . Am reziliat  
contractele  cu 10 jucatori . Unii ne-au ajutat la promovare , Negru ,Sandulescu , Doman ,
Misa . Le multumim  pentru ce au facut la Rapid.

  

Vom completa lotul cu anumiti jucatori. 

  

Cei ce au ramas vor fi si in retur in lot .

  

Aveam 29 de jucatori ,multi nu puteau juca din punctul de vedere al tehnicianului.Trebuie
sa avem jucatori valorosi, sa ne salvam de la retrogadare. Suntem interesati de toate
numele speculate . Avem nevoie de ei , si totul depinde de ei. 

  

Dinu Gheorghe ne sprijina de o buna perioada de timp zi de zi. 

  

Din retur , tot pe Giulesti , este posibil sa jucam ."
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